



Dagsorden møde i DI-B tirsdag den 4. juni 2024 kl. 20-22 på Teams

Deltagere i mødet: Sus Ulbæk (SU), Dorthe Præstholt Schneider (DP), Eyvinður Hranar Gunnarsson (EG), Caroline Seehusen (CS), Eva Maria Grout (EMG), Anders Kaihøj (AK).
Kristiane Klindt (KK) i første dagsordenspunkter

Dagsorden:	Referat:
1. Nyt fra Komiteerne	<p>Sport: Baner klar i Herning og testes ved Aros. Diskussion af at DM Sport GDK er blevet for dyrt – SK følger op. Men det skyldes at der forventes et lavere deltager antal end f.x. til Aros.</p> <p>Natur: Der skal følges på med Naturstyrelsen om Danmarks Naturstier – CS prøver at få et møde sat op med Naturstyrelsen, SU, Tove (DRF) og CS.</p> <p>Klub bredde: Challenge lanceret. Måske bredde ud til klubber næste gang.</p> <p>Dialogmøder og Strukturudvalg: Der havde ikke været stor interesse for at drøfte DI's struktur på dialogmødet samme dag. Vigtigt at dialogen kommer til at handle om styrket samspil mellem DI og klubber, snarere end om kontingent. Det er sidste del af diskussionen.</p> <p>Der skal fremlægges en proces for, hvordan man skal arbejde videre med dette spørgsmål. Der bliver ikke tale om at trække noget ned over hovedet på medlemmerne.</p>
2. Nyt fra sekretariat	<p>Kristiane er retur – Velkommen tilbage. Starter på nedsat tid. MUS samtaler i kommende uger Budget gennemgang i FU</p>
3. Landsudvalg for heste	<p>Kristiane fortalte: NY formand kommer fra Landboforeningerne, som forudset. NAVN: Avler DV. Jan Pedersen DV fortsætter som næstformand</p> <p>Store emner: Hestevelfærd – opfølgning Dyreetisk Råd – jf. DI's egne tiltag. Transportforordning: Nuværende udkast til ændring af forordning: Heste som transporteres til stævner og udstilling undtages fra krav om kompetence bevis og autorisation. Det er dog ikke vedtaget endnu. Nordiske aftale om transport over grænser uden traces forhandles fortsat – der ser ud til at kunne opnås enighed – men desværre ikke før NM. Bliver åben for andre lande</p>



4. Herningudvalg	AK havde være i kontakt med Kåringsudvalget som var meget positiv. Når stævne sæsonen var slut (efter NM) bør der laves et møde med klubber i nabolaget og kåringsudvalg og enkeltpersoner som anvender anlægget om hvordan det kan drives. AK, KK (SU)
5. Opfølgning Hestevelfærd	Uddannelse – udarbejder protokol vedr. brug af stangbid SK skrive en kort sammenfatning om regler der vedr. god heste velfærd i sporten, herunder særligt bedømmelser og skærpet udstyrskontrol, og hvordan det er tanken at følge op herpå. (Møde med deltagelse af SK, Dommere og uddannelse til at planlægge dette videre frem mod FEIF sportskomiteen i efteråret mhb. på konkrete forslag) AK kommer retur med forslag til mødedato før DM.
6. Brev til folk som har tilkendegivet interesse for landshold	Eliteudvalget har foreslået brev til ryttere der har tilkendegivet interesse for landshold som indeholde information om krav til hestevelfærd (noget af dette står allerede på Sporti når man tilkendegiver) samt vedhæftning af etiske adfærdskodeks. SK følger op med EU og udsender et sådant brev.
7. NM forberedelsen	AK oplyste at alt kører efter planen og at der er godt arbejde i gruppen. Budget styring i top.
8. Clinique med Andrew McLean	DI (Uddannelse) bør tage kontakt til AML og køre om mulighed for en dobbelt clinique – e.g. første dag for instruktører og anden dagen for medlemmer. Det ville ikke være noget problem at fylde Wilhelmsborg -
9. Eventuelt	Der afholdes et møde mere før sommer

Udsendt 08.06. 24